
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 31.08.2010, ora 12,00  în cadrul şedinţei  ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 30 de consilieri judeţeni.   
Şedinţa a fost convocată  prin Dispoziţia nr.363/24.08.2010, comunicată  domnilor consilieri în

scris  prin adresa nr.IV/9185/25.08.2010, potrivit  art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei
publice  locale,  republicată,  cu  modificările  şi  completările  ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa
nr.I/9168/25.08.2010 şi  s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-
Severin” din data de 26.08.2010.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul deputat Hogea Gheorghe, domnul deputat Rusu Valentin, domnul

subprefect Verindeanu Nicolae, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean, precum şi
reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din  partea  mass-mediei  participă  reprezentanţi  ai   Cotidianului  “Jurnal  de  Caraş-Severin”,
„BANAT TV”, Radio Reşiţa, Săptămânalul „Prisma”,  „AGERPRES”, Radio România Actualităţi, TVR
Timişoara, Publicaţia „Argument”.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare  al  judeţului  Caraş-

Severin”, Preafericitului Părinte Dr.Daniel Ciubotea.
2.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare  al  judeţului  Caraş-

Severin”, Preasfinţitului Părinte Lucian Mic.
3.Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin,

pe anul 2010.
4.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  anexei  nr.17  la  Hotărârea  Consiliului  Judeţean

nr.12/25.02.2010 privind aprobarea bugetului  de venituri  şi  cheltuieli,  pe anul 2010,  a  instituţiilor  şi
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, cu modificările şi
completările  ulterioare.

5.Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii publice al aparatului de specialitate al
Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

6.Proiect de hotărâre privind modificarea statelor de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă
Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a Spitalului Judeţean de Urgenţă
Reşiţa.

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea  şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.136/
2009 privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor publice din cadrul aparatului  de specialitate al
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-
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Severin,  Direcţia  de  Evidenţa  Persoanelor  a  judeţului  Caraş-Severin  şi  Direcţia  de  Administrarea
Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin, pentru anul 2010.

9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.82/10.07.2009 privind
participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la implementarea proiectului ”Reabilitare Centru pentru
persoane cu Dizabilităţi  Oraviţa” realizat cu contribuţia financiară  nerambursabilă  din partea Uniunii
Europene prin Programul   Operaţional  Regional  2007-2013,  axa 3.2,  cu modificările  şi  completările
ulterioare.

10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.110/29.07.2010
privind participarea Consiliului  Judeţean Caraş-Severin  la  co-finanţarea şi  implementarea proiectului
„Transformarea unităţilor militare în centre antreprenoriale”(Acronim:F.A.T.E.) realizat cu contribuţia
financiară  nerambursabilă  din  partea  Uniunii  Europene  prin  Programul  Operaţional  de  Cooperare
Transnaţională Sud - Estul Europei 2007-2013.

11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al
Bibliotecii Judeţene “Paul Iorgovici”.

12.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al
Muzeului Banatului Montan. 

13.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al
Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş. 

14.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al
Centrului Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin.

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Şcolii
Populare de Arte şi Meserii „Ion Românu”.

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de şcolarizare la Şcoala Populară  de Arte şi
Meserii „Ion Românu”, pe anul şcolar 2010-2011.

17.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi  desfăşurare  al
concursului de proiecte  de management pentru asigurarea managementului la Biblioteca Judeţeană “Paul
Iorgovici”, Comisiei de concurs, Comisiei de soluţionare a contestaţiilor şi a Caietului de obiective.

18.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi  desfăşurare  al
concursului de proiecte  de management pentru asigurarea managementului la Şcoala Populară de Arte şi
Meserii „Ion Românu” Comisiei de concurs, Comisiei de soluţionare a contestaţiilor şi a Caietului de
obiective.

19.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi  desfăşurare  al
concursului de proiecte  de management pentru asigurarea managementului la Centrul Judeţean pentru
Conservarea  şi  Promovarea  Culturii  Tradiţionale  Caraş-Severin, Comisiei  de  concurs,  Comisiei  de
soluţionare a contestaţiilor şi a Caietului de obiective.

20.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi  desfăşurare  al
concursului  de  proiecte  de  management  pentru asigurarea managementului  la Muzeului Judeţean de
Etnografie şi  al  Regimentului  de Graniţă  Caransebeş, Comisiei  de  concurs,  Comisiei  de  soluţionare  a
contestaţiilor şi a Caietului de obiective.

21.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi  desfăşurare  al
concursului de proiecte  de management pentru asigurarea managementului la Muzeul Banatului Montan,
Comisiei de concurs, Comisiei de soluţionare a contestaţiilor şi a Caietului de obiective.

22.Raport  semestrial  privind monitorizarea fenomenului  părăsirii  copiilor la  nivel  judeţean de
către Comisia pentru Protecţia Copilului Caraş-Severin.

23.Raport privind activitatea desfăşurată de Şcoala Populară de Arte şi Meserii „Ion Românu” în
anul şcolar 2009-2010.

24.Informare cu privire la participarea doamnei Elena Amzoi la întâlnirea de lucru, ce a avut loc
în Montravel en Bresse,Franţa, în perioada 1 august 2010-11 august 2010.

25.Întrebări. Interpelări. 
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Cojocariu, bănuiesc că voi organizaţi concursul
acesta de epigrame. Ştii care este epigrama perfectă a literaturii române?

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Cred că dacă o începeţi, vă spun.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „În 1938, Beligan trebuia să facă armata şi n-a vrut să

facă  armata, pentru că-i era frică  de instituţia în sine şi 1 an de zile s-a dat pierdut. N-au reuşit să-l
găsească, iar după  un an de zile pentru că  era situaţia neplăcută,  el era actor la Teatrul Naţional din
Bucureşti şi Sică Alexandrescu, care era directorul societar al teatrului, a intervenit pe lângă coroană. Au
stabilit formula ca Radu Beligan să se predea. Se duce, stă 24 de ore într-o cazarmă şi îl declară nebun,
cu alte cuvinte, inapt pentru armată. A urmat toată procedura asta, dar n-a scăpat de veninul epigramei lui
Păstorel  Teodoreanu,  care  a  scris  epigrama  perfectă  a  literaturii  române,  care  sună  cam aşa  „Radu
Beligan, urmărit un an, când veni patrula, Radu Beligan”. 

La  mulţi  ani  „Jurnalului  de  Caraş-Severin”,  care  împlineşte  astăzi  6000  de  numere!  Din
momentul  în care „Timpul” a apărut,  s-a emancipat din ceea ce era „Flamura” de altădată.  6000 de
numere este o cifră…Nina, te felicit pentru că tu reprezinţi astăzi „Jurnalul de Caraş-Severin”. Un ziar
care la rândul lui însă, pe lângă faptul că reprezintă o pagină de conştiinţă democratică în Caraş-Severin,
este astăzi şi un ziar care apare într-o ediţie îngrijită, modernă. Privatizarea lui a fost un lucru pozitiv
pentru comunităţile din Caraş-Severin.  Tot Consiliul Judeţean este prezent. Din câte înţeleg, a venit şi
Boris, el era singurul dat absent. Domnul Imbrescu.

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Faţă de procesul-verbal din 29.07.2010, care îl aveţi
în mapă, dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  aprobă  în  unanimitate.  Mulţumesc,  domnule
preşedinte. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun să completăm ordinea de zi cu 5 proiecte de
hotărâre în procedură  de urgenţă.  Primul proiect  este „Proiect de hotărâre privind preluarea de către
Consiliul Judeţean Caraş-Severin a dreptului de administrare a unui teren – „Păşune în Rit” în suprafaţă
de 8.000 mp, aflat în domeniul public al comunei Pojejena şi administrarea Consiliului Local Pojejena”.
E vorba de acel proiect pe fonduri transfrontaliere, pe care-l derulăm cu Pojejena pentru construirea unui
port  acolo  şi  ca  să  putem beneficia  de  finanţare  nerambursabilă,  avem nevoie  de  suprafaţa  aceasta.
Punctele 2 şi  3 sau mă  rog, următoarele două  proiecte de hotărâre pe care vi le propun, se referă  la
„Proiectul de hotărâre privind solicitarea transmiterii dreptului de proprietate asupra unui imobil-teren
din domeniul public al municipiului Reşiţa şi administrarea Consiliului Local Reşiţa, în domeniul public
al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin”. Este un teren în zona
Pieţei Tricolorului, unde ştiţi  că  noi am deschis un patinoar şi  vrem acolo să  amplasăm un teren cu
suprafaţă sintetică. Avem finanţarea de la Ministerul Sportului. Avem nevoie de suprafaţa respectivă, un
teren plurivalent. De asemenea, avem „Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului
Judeţean nr.98/22.07.2009 privind participarea Consiliului  Judeţean Caraş-Severin la co-finanţarea şi
implementarea  proiectului  „Schimb  de  bune  practici  între  administraţiile  publice  locale”  realizat  cu
contribuţia financiară  nerambursabilă  din partea Uniunii Europene prin Programul IPA de Cooperare
Transfrontalieră  România-Serbia”;  „Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului
Judeţean nr.99/22.07.2009 privind participarea Consiliului  Judeţean Caraş-Severin la co-finanţarea şi
implementarea  proiectului  „Creşterea  gradului  de  mobilitate  în  vederea  dezvoltării  schimburilor
economice  şi  turistice  în  zona  transfrontalieră  Pojejena-Kladovo”  realizat  cu  contribuţia  financiară
nerambursabilă  din  partea  Uniunii  Europene  prin  Programul  IPA  de  Cooperare  Transfrontalieră
România-Serbia”. Ultimele două proiecte, în fapt vizează o procedură de formă, în sensul că trebuie să
introducem în textul acesta o frază, în care spunem că până când finanţează ei, trebuie noi să asigurăm
derularea financiară a acestui proiect. E o chestie care a apărut acum şi de aceea sunt şi în procedură de
urgenţă  aceste proiecte de hotărâre. În fine, mai este „Proiectul de hotărâre privind desemnarea unui
reprezentant al Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliul Etic ce funcţionează în cadrul Spitalului
Judeţean de Urgenţă Reşiţa”. Domnul doctor Brebu, devenind preşedintele Consiliului de Administraţie
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al Spitalului, nu mai poate să fie din motive de incompatibilitate şi în Consiliul Etic şi o să vă propunem
un alt domn consilier. În aceeaşi idee, vă propun să scoatem de pe ordinea de zi punctul 7 „Proiect de
hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa”, pentru că
nu am primit avizul de la Ministerul Sănătăţii, pentru a aproba această structură. N-a venit până acum
avizul? Deci nu a venit. Ca atare, o să-l discutăm în septembrie. Vă propun această ordine de zi. Cine
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

La „Diverse” o să vă aduc la cunoştinţă o adresă, pe care am primit-o din partea domnului Marian
Tincul, parohul de la Lupac, în legătură  cu anumite afirmaţii  care s-au făcut la adresa domniei sale,
atunci  cu  ocazia  acordării  titlului  de  „Cetăţean  de  onoare  al  judeţului”.  Dar  la  punctul  „Întrebări.
Interpelări”, o să-mi permit să dau citire acestei adrese sau să o prezint.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare  al  judeţului  Caraş-

Severin”, Preafericitului Părinte Dr.Daniel Ciubotea.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Punctul 1 al ordinii de zi se referă la acordarea titlului de

„Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-Severin”,  Preafericitului Părinte Dr.Daniel Ciubotea, patriarhul
României, care ne va vizita. Va sosi pe 11 seara, pe 12 va oficia slujba de sfinţire a Catedralei Episcopale
din Caransebeş. Iar pe 13 şi în acest sens, domnilor consilieri ne face plăcere să participaţi, pe 13 la ora
11,00, în această sală, dacă vom vota această hotărâre şi sigur, sper că o vom vota, îi vom conferi titlul de
cetăţean de onoare al judeţului Caraş-Severin. În aceeaşi ceremonie, Universitatea „Eftimie Murgu”, tot
aici, îi va conferi titlul de „Doctor Honoris Causa”, a universităţii reşiţene. Dacă sunteţi pentru acordarea
acestei distincţii Preafericitului Daniel, dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect  de  hotărâre  privind  acordarea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare  al  judeţului  Caraş-

Severin”, Preasfinţitului Părinte Lucian Mic.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E cred că e firesc, dar şi binemeritat, să-i acordăm titlul

de „Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-Severin” şi episcopului nostru de Caransebeş, eparhul Caraş-
Severinului. Practic de numele episcopului Lucian se leagă terminarea catedralei, un efort substanţial la
care au contribuit multe foruri şi persoane fizice, dar putem spune că aportul Consiliului Judeţean a fost
definitoriu.  O hotărâre  redactată  de  noi  şi  de  Prefectură,  aşa  cum se  obişnuieşte  procedural,  a  fost
adoptată de Guvern şi ultimele 22,5 miliarde care au venit, au reuşit să ne aducă în situaţia de a definitiva
această  catedrală.  Până  la  urmă,  Eparhia  Caransebeşului  merita  o  asemenea  catedrală  şi  o  liturghie,
parafrazându-l pe Henric al IV-lea, care să se ţină într-o asemenea catedrală. Dacă sunt observaţii, vis-a-
vis de acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare” pentru Preasfinţitul Lucian Mic? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Te rog. 
Domnul consilier  Ştefănescu Nicolae: Începuturile construcţiei catedralei de la Caransebeş, se

datorează şi celui care a fost o perioadă Emilian Birdaş. Poate că ar fi bine, post-mortem, nu ştiu dacă cu
acest prilej, să  acordăm aceeaşi  distincţie şi  lui Emilian Birdaş,  cel care s-a luptat,  ştiţi  discuţiile,  le
cunoaşteţi  foarte  bine,  pentru  amplasamentul  catedralei,  pentru  prima  finanţare  a  catedralei,  pentru
proiectul catedralei.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da, pentru proiect.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Pentru proiect. Ştiţi.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Da,  e  corect.  Să  vedem  dacă  legea  ne  permite  să

acordăm post-mortem. Adevărul este că practic toţi cei 3 episcopi sunt implicaţi în construcţia acestei
catedrale. Birdaş a comandat proiectul. Piatra de temelie a pus-o Laurenţiu, care va fi şi el prezent la
Reşiţa cu ocazia vizitei patriarhului şi iată că o terminăm acum, cu Lucian Mic. Laurenţiu este cetăţean
de onoare din mai 2004. Studiem şi într-o şedinţă  viitoare, o să  ne facem această  datorie de onoare.
Sigur, atunci când îi vom acorda titlul de „Cetăţean de onoare”, că i-l vom acorda efectiv, dar faptic, lui
Lucian, o să facem în aşa fel încât el să preia şi diploma pentru Emilian Birdaş, pentru că e firesc să
rămână în cadrul episcopiei. Pe 13, dimineaţă, nu vom acorda decât patriarhului! Este un moment unic
pentru o persoană unică. Ulterior, urmând să acordăm diplomele şi celorlalţi cetăţeni de onoare care încă
nu au primit această distincţie. Repet, chiar dacă hotărârea consiliului, pentru câţiva dintre domniile lor,
există. Mi se pare pertinentă propunerea domnului Ştefănescu. 

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin,

pe anul 2010.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de faptul că am recuperat suma pentru maşina

care a ars şi trebuie să prevedem o sumă, pentru programul acesta de ajutor al Guvernului. Mă refer la
ajutorul în făină şi zahăr. Noi finanţăm depozitarea lui şi transportul, urmând ca de la Guvern, să primim
ulterior suma respectivă. Sunt toate cheltuieli care trebuie introduse în buget. Dacă sunt observaţii aici?
Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  anexei  nr.17  la  Hotărârea  Consiliului  Judeţean

nr.12/25.02.2010 privind aprobarea bugetului  de venituri  şi  cheltuieli,  pe anul 2010,  a  instituţiilor  şi
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, cu modificările şi
completările  ulterioare.
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Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Pe  cale  de  consecinţă,  se  modifică  anexa  nr.  17  la
Hotărârea Consiliului Judeţean.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii publice al aparatului de specialitate al

Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: E o hotărâre pe care o aprobăm periodic,  funcţie de

condiţiile pe care le întrunesc o parte din angajaţii Consiliului Judeţean. Este ceea ce spun în permanenţă,
upgradarea unor poziţii în schema de funcţionare pentru a permite şi o salarizare mai bună. Dacă aici
sunt observaţii?

Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: Domnule preşedinte, un moment, ca să nu revenim.
Deci mie chiar mi-a făcut plăcere, că în urma discuţiilor pe care le-am avut, aţi trimis acea adresă privind
upgradarea şi  a  altor  angajaţi  din instituţiile  subordonate  Consiliului  Judeţean.  Cred că  se  vor  pune
lucrurile la punct, pentru că erau discrepanţele prea mari. Am vrut doar să subliniez în mod special acest
lucru. Este corect cum s-a procedat!

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sigur.
Domnul  consilier  Zaberca  Vasile  Mircea:  Colegii  poate  că  nu  ştiu,  că  s-a  trimis  tuturor

instituţiilor o adresă, prin care se cere ca în 10 zile să se identifice salariile la instituţii, cu referire la
absolvenţii de studii superioare, care nu erau încadraţi corespunzător. Mulţumesc.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  N-am făcut  precizarea  asta,  pentru  că  mă  refeream
punctual, deci la punctul 5, dar sigur că în context se poate discuta.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre privind modificarea statelor de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă

Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este aceeaşi situaţie, de data aceasta pentru Direcţia de

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în

unanimitate.
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Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Punctul 7 de pe ordinea de zi, este cel pe care l-am scos, urmând să-l discutăm în septembrie când

primim avizul de principiu de la minister.
*

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi  completarea Hotărârii  Consiliului Judeţean nr.136/

2009 privind aprobarea planului de ocupare a funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-
Severin,  Direcţia  de  Evidenţa  Persoanelor  a  judeţului  Caraş-Severin  şi  Direcţia  de  Administrarea
Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin, pentru anul 2010.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Este vorba de actualizarea schemei funcţiilor publice
existente la nivelul acestor 4 instituţii, odată cu reducerea schemei de funcţionare conform programului
de austeritate al Guvernului. De fapt, în fiecare an procedăm la această actualizare a planului funcţiilor
publice. În cazul acesta, o facem acum pentru că este şi nevoie de a pune în concordanţă cu noua situaţie
creată, repet, conform legislaţiei de austeritate. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IX al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.X al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
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*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.82/10.07.2009 privind

participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la implementarea proiectului ”Reabilitare Centru pentru
persoane cu dizabilităţi  Oraviţa” realizat  cu contribuţia  financiară  nerambursabilă  din partea  Uniunii
Europene prin Programul   Operaţional  Regional  2007-2013,  axa 3.2,  cu modificările  şi  completările
ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici e vorba de modificarea practic a sumei. Da? TVA-
ul,  prin trecerea de la 19% la 24%, presupune necesitatea modificării  hotărârii  Consiliului  Judeţean,
pentru că automat participarea noastră se modifică în consecinţă. Este aceeaşi situaţie şi la punctul 10. 

Domnul invitat Naidan Victor: Acolo se suplimentează suma.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Acolo se suplimentează suma pe care o primim de la

Bucureşti şi atunci şi procentul nostru creşte. Bine. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.110/29.07.2010

privind participarea Consiliului  Judeţean Caraş-Severin  la  co-finanţarea şi  implementarea proiectului
„Transformarea unităţilor militare în centre antreprenoriale”(Acronim:F.A.T.E.) realizat cu contribuţia
financiară  nerambursabilă  din  partea  Uniunii  Europene  prin  Programul  Operaţional  de  Cooperare
Transnaţională Sud - Estul Europei 2007-2013.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici practic este suplimentarea sumei, de la 120 de mii
la 130 de mii şi ca atare şi nouă ne creşte cu 200 de euro participarea. Dacă sunt aici observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al

Bibliotecii Judeţene “Paul Iorgovici”.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Practic, punctele 11, 12, 13, 14 şi 15, sunt puncte care

vizează, repet, punerea în concordanţă a transformărilor conform legislaţiei  noi apărute, pentru aceste
instituţii pe care le avem în subordine. Dacă sunt observaţii la punctul 11?

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al

Muzeului Banatului Montan. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al

Muzeului Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  Organizare  şi  Funcţionare  al

Centrului Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Observaţii? Nu sunt.
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Şcolii

Populare de Arte şi Meserii „Ion Românu”.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de şcolarizare la Şcoala Populară  de Arte şi

Meserii „Ion Românu”, pe anul şcolar 2010-2011.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Este  o  activitate  pe  care  o  desfăşurăm anual  pentru

Şcoala Populară de Arte, noi aprobându-i cifra de şcolarizare. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Avem acum de  la  punctul  17  şi  până  la  21,  avem vot  secret.  Vă  propun să  discutăm 4 din

proiectele de hotărâre în procedură de urgenţă, care nu necesită vot, urmând ca în final, pentru punctele
de la 17 şi până la 21, respectiv pentru „Proiectul de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al
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Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliul Etic, ce funcţionează  în cadrul Spitalului Judeţean de
Urgenţă”, să exercităm votul o singură dată. 

*
Se trece la punctul 1 introdus în procedură de urgenţă: 
Proiect de hotărâre privind preluarea de către Consiliul Judeţean Caraş-Severin a dreptului de

administrare a unui teren – „Păşune în Rit” în suprafaţă de 8.000 mp, aflat în domeniul public al comunei
Pojejena şi administrarea Consiliului Local Pojejena.

Repet, pentru a construi acolo cu finanţări transfrontaliere acel port, care va avea şi un vapor, un
vaporetto, care va face naveta între Pojejena şi Veliko Gradište sau…

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Sau „23 august”.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Îi spunem „23 august”, dacă vrei?
Domnul consilier  Avram Silviu Dan: Dacă îi spunem „23 august”, îl propunem comandant pe

Hari, că el a fost cu…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Păi nu, dacă sugeraţi biruinţa! Dacă aveţi aici observaţii?
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Dacă îmi permiteţi, nu este chiar o observaţie la subiectul

în sine. Aş vrea să reluăm discuţia pe care am avut-o cu dumneavoastră cu privire la fonduri, la ceea ce
înseamnă  fondurile  europene  şi  implicarea  dumneavoastră  în  atragerea  de  fonduri.  Aţi  făcut  multe
eforturi să aducem fonduri în judeţ şi vă spuneam la data respectivă, că este un demers absolut necesar în
această perioadă. Cred că ar trebui completat cu încă două demersuri! Aveţi acces şi puteţi să faceţi o
modificare printr-o ordonanţă de urgenţă, la legea finanţelor publice locale, în sensul că, cei care vin să
construiască lucrări la Pojejena, toate lucrările pe care le avem promovate şi le aveţi promovate, să-şi
deschidă  un  punct  de  lucru.  E  cazul  Pojejena!  Urmările:  partea  din  venituri,  impozitul  pe  venituri,
rămâne la comuna Pojejena, iar partea din TVA rămâne în judeţul Caraş-Severin. Cred că pentru aceste
localităţi care au obţinut cu ajutorul dumneavoastră multe fonduri, ar fi bine să le mai daţi un bonus sau o
primă, printr-o intervenţie la nivelul Guvernului. În legea actuală, scrie că unităţile pot deschide puncte
de  lucru.  Dacă  se  modifică  să  deschidă  puncte  de  lucru,  vom  avea  şi  urmările  colaterale.  Adică,
constructorii şi eu nu fac această apreciere negativă că ar veni constructori din Timiş, din Bucureşti, din
Ploieşti, să construiască  în judeţul Caraş-Severin, pentru că  este liberă circulaţia forţei de muncă  şi a
constructorilor.  Dar,  putem  să  luăm  nişte  măsuri  pentru  a  rămâne  în  judeţul  Caraş-Severin,  toate
veniturile colaterale la aceste preocupări ale dumneavoastră pentru fonduri europene şi în general pentru
fonduri. Am auzit, că de pildă, a câştigat licitaţia drumului o firmă din Bucureşti, al cărei nume nu-l ştiu.
Deci e vorba de drumul la Slatina. De ce să nu-şi deschidă? Măcar atât să facă pentru judeţul Caraş-
Severin. Să-şi deschidă punct de lucru şi impozitele şi taxele să rămână în judeţul Caraş-Severin!

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sunt unii în instanţă, încă nu e clar.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Sau mă rog, sunt în instanţă.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Da.  N-aveţi  un proiect  de  lege al  finanţelor  publice

locale în Parlament, în momentul acesta?
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Ba da.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Deci  e.  Acolo  ar  trebui  să  discutăm să  introduceţi

amendamentul acesta, ca firmele să-şi deschidă un punct de lucru pe raza judeţului unde îşi desfăşoară
activitatea.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Exact. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: A localităţii.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Am făcut nişte calcule care o să vi le prezint, să vedeţi cu

cât ar putea să crească veniturile la comuna respectivă. Gândiţi-vă, impozitul pe salarii ce înseamnă la un
proiect de 2 milioane jumătate de euro.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sigur. Vali, faceţi un demers.
Domnul  consilier  Poneţchi  Petru  Pavel:  Este  avantajată  şi  societatea  că  nu  mai  plăteşte

activităţile, la salarii, legate de detaşare, diurnă etc. Sunt avantaje reciproce.
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Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Poate o limită de prag undeva…
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Dacă  punem limită  de prag, alunecăm într-o discuţie

interminabilă în Parlamentul României.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Nu. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Au  obligaţia  să  deschidă  punct  de  lucru,  pe  raza

localităţii unde îşi desfăşoară lucrările.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Da. Mulţumesc.
Domnul consilier  Cojocariu Ioan:  La Caransebeş  este obligatorie. Orice om care lucrează  în

zona respectivă, îşi deschide punct de lucru. Altfel, nu se dă autorizaţia de lucru. 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Mă rog.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Ca să-l ajut pe domnul Popescu.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Supun la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?

Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la punctul 2 introdus în procedură de urgenţă: 
Proiectul de hotărâre privind solicitarea transmiterii dreptului de proprietate asupra unui imobil-

teren din domeniul public al municipiului Reşiţa şi administrarea Consiliului Local Reşiţa, în domeniul
public al judeţului Caraş-Severin şi administrarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este vorba de un teren de 1370 de mp, în zona Parcului
Tricolorul, pentru a dezvolta această Bază Sportivă Olimpia. Deja patinoarul acela funcţionează şi avem
finanţare şi pentru un teren cu suprafaţă sintetică. Dacă sunt observaţii aici? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?  Se înregistrează
30 de voturi „pentru” şi o abţinere a domnului consilier Zaberca Vasile Mircea.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: O abţinere. Constat că tot mai mult spaţiile verzi din
Reşiţa dispar, nici un fel de extindere în exterior, este îngrămădit totul.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Cu o abţinere, a fost hotărârea adoptată. 
*

Se trece la punctul 3 introdus în procedură de urgenţă: 
Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.98/22.07.2009 privind

participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la co-finanţarea şi implementarea proiectului „Schimb de
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bune practici  între administraţiile locale” realizat  cu contribuţia  financiară  nerambursabilă  din partea
Uniunii Europene prin Programul IPA de Cooperare Transfrontalieră România-Serbia.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Practic în hotărârea respectivă se introduc paragrafele,
propoziţiile scrise cu caractere înclinate, în hotărâre. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la punctul 4 introdus în procedură de urgenţă: 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.99/22.07.2009 privind

participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la co-finanţarea şi implementarea proiectului „Creşterea
gradului de mobilitate în vederea dezvoltării schimburilor economice şi turistice în zona transfrontalieră
Pojejena-Kladovo” realizat cu contribuţia financiară  nerambursabilă  din partea Uniunii Europene prin
Programul IPA de Cooperare Transfrontalieră România-Serbia.

Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Tot o completare conform noilor  reglementări,  să  le
spunem europene. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

Punctele 17, 18, 19, 20, 21 şi  „Proiectul de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al
Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliul Etic ce funcţionează  în cadrul Spitalului Judeţean de
Urgenţă Reşiţa”, sunt puncte care necesită vot. Comisiile? Darian?

Vă propun componenţa următoarelor comisii de concurs, respectiv comisii de contestaţii.
Pentru  punctul  17  „Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi

desfăşurare al concursului de proiecte  de management pentru asigurarea managementului la Biblioteca
Judeţeană “Paul Iorgovici”, Comisiei de concurs, Comisiei de soluţionare a contestaţiilor şi a Caietului
de obiective”- Comisia de concurs: Ristache Costinel, Magas Gheorghe, Albert Carmen. Comisia de
contestaţii:  Poneţchi Petru Pavel,  Deaconu Tudor, Raichici Liubiţa. Dacă  mai sunt şi  alte propuneri?
Dacă nu sunt, completaţi buletinele de vot cu ei.

Pentru  punctul  18  „Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi
desfăşurare  al  concursului  de proiecte  de management  pentru asigurarea managementului  la  Şcoala
Populară de Arte şi Meserii „Ion Românu”, Comisiei de concurs, Comisiei de soluţionare a contestaţiilor
şi a Caietului de obiective” -  Comisia de concurs: Gheorghe Magas, Gheorghe Iosifoni, Maria Poneţchi.
Comisia de contestaţii: Nicolae Radomir, Titian Puichiţă, Liubiţa Raichici. Dacă sunt şi alte propuneri?
Dacă nu sunt, completaţi buletinele.

Pentru  punctul  19  „Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi
desfăşurare al concursului de proiecte  de management pentru asigurarea managementului la  Centrul
Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin, Comisiei de concurs,
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Comisiei  de soluţionare a  contestaţiilor  şi  a  Caietului  de obiective”-  Comisia de concurs:  Gheorghe
Iancov, Iacob Roman, Ada Chisăliţă. Comisia de contestaţii: Haralambie Cotarcea, Anişoara Meilă, Doru
Dinu Glăvan. Dacă sunt alte propuneri? Dacă nu sunt, completaţi buletinul ca atare. 

Punctul 20 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi desfăşurare al
concursului  de  proiecte  de  management  pentru asigurarea managementului  la Muzeului Judeţean de
Etnografie şi  al  Regimentului  de Graniţă  Caransebeş, Comisiei  de  concurs,  Comisiei  de  soluţionare  a
contestaţiilor şi a Caietului de obiective” - Comisia de concurs: Poneţchi Petru, Albert Carmen, Roşu
Laurenţiu. Comisia de contestaţii: Ristache Costinel, Zaberca Vasile Mircea, Chisăliţă Ada. Dacă sunt
alte propuneri? Dacă nu sunt, completaţi şi acest buletin de vot.

Punctul 21 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi desfăşurare al
concursului de proiecte de management pentru asigurarea managementului la Muzeul Banatului Montan,
Comisiei de concurs, Comisiei de soluţionare a contestaţiilor şi a Caietului de obiective”- Comisia de
concurs: Nicolae Radomir, Vasile Zaberca, Ovidiu Roşu. Comisia de contestaţii: Pavel Poneţchi, Mihail
Deleanu, Iacob Roman. Dacă sunt şi alte propuneri? Dacă nu sunt, completaţi buletinul de vot.

Pentru punctul de la ordinea de zi care necesită vot şi anume „Proiectul privind desemnarea unui
reprezentant al Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliul Etic ce funcţionează în cadrul Spitalului
Judeţean de Urgenţă  Reşiţa”,  datorită  faptului  că  domnul Brebu a devenit  membru al Consiliului de
Administraţie, vi-l propunem pe domnul Pârvan, care este membru al acestei comisii. Dacă sunt şi alte
propuneri? Dacă nu sunt, completaţi cu domnul Pârvan, acest buletin de vot.

Domnul Ghiorghioni, tradiţional, conduce procesul electoral secret.
Se trece la vot în ordinea strigării.

*
Se trece la punctele:
22.Raport  semestrial  privind monitorizarea fenomenului  părăsirii  copiilor la  nivel  judeţean de

către Comisia pentru Protecţia Copilului Caraş-Severin.
23.Raport privind activitatea desfăşurată de Şcoala Populară de Arte şi Meserii „Ion Românu” în

anul şcolar 2009-2010.
24.Informare cu privire la participarea doamnei Elena Amzoi la întâlnirea de lucru, ce a avut loc

în Montravel en Bresse,Franţa, în perioada 1 august 2010-11 august 2010. Nu sunt observaţii.
*

Se trece la punctul:
25.Întrebări. Interpelări. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: La „Întrebări. Interpelări”, dacă aveţi probleme? Dacă

nu sunt, vă semnalez eu atunci, o scrisoare pe care ne-a trimis-o părintele Marian Tincul, parohul de la
Lupac, în care dezminte acuzele care i-au fost aduse de deputatul Mihai Radan, cu ocazia decernării
titlului de „Cetăţean de onoare”. Dacă cineva doreşte să o citească, poate să o citească. Adică dezminte
că  a fost informator al securităţii, că s-a ascuns în timpul revoluţiei şi că  face propagandă  împotriva
învăţării limbii materne în şcoli. Acestea sunt argumentele pe care le neagă părintele Tincul, ca nefiind
adevărate. Am o rugăminte, legat de slujbă, am înţeles de la Puiu, că sunt consilieri interesaţi. Slujba de
sfinţire a catedralei începe la 8,30 la Caransebeş, din câte am priceput. Luaţi legătura cu domnul Bîtea,
dacă doreşte cineva din Reşiţa să meargă acolo şi vom organiza un transport care să plece la ora 7,30 din
parcarea de la Consiliul Judeţean, dar anunţaţi cine doreşte să meargă, duminică pe 12. Iar pe 13, la ora
11,00, consilierii judeţeni, cei care doriţi să fiţi prezenţi aici, e firesc să fiţi prezenţi.

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Iar şedinţa următoare, când va fi?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe 23 septembrie ţinem următoarea şedinţă. 
Domnul consilier  Popescu Gheorghe:  Domnul preşedinte, dacă  îmi daţi  voie, aşa ca un fapt

divers?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Te rog.
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Domnul  consilier  Popescu Gheorghe:  Trebuie făcut ceva totuşi  şi  cu parcarea asta din jurul
Consiliului Judeţean. Până la urmă se fac investiţii, dar tot nu apucăm, tot este o bătălie. Este tare ciudat
cu parcarea, deşi ea s-a dublat, tot nu putem parca. Ceva într-un sens, tot trebuie făcut. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Îţi donez locul meu, când e şedinţa. 
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Mulţumesc, mi-e necesar.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi acum nu aveţi loc aici?
Domnul  consilier  Popescu Gheorghe:  Pe  cuvânt  de  onoare,  nu vă  spun poveşti.  Că  vă  daţi

seama, nu mi-ar sta bine, să vă spun poveşti.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Toate teoriile socialiste sunt date peste cap de această

realitate.
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnule preşedinte, eu vreau să-i spun doamnei care a

fost în Franţa, să îmi dea şi mie Legea nr.119 în legătură cu pensiile.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Doamnei cui?
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Amzoi. Nu acum.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ce are doamna Amzoi cu asta? 
Domnul consilier  Cotarcea Haralambie: Proiectul îl am, mi l-a dat deputatul Valentin, dar eu

vreau legea.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Bravo,  Valentin!  În  regulă.  Doamna  Amzoi,  te  rog

frumos să…
*

Proiect de hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Judeţean Caraş-Severin în
Consiliul Etic ce funcţionează în cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Articolul 1- Se desemnează domnul Pârvan Cornel Petru
cu 30 de voturi „pentru” şi cu o împotrivire. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în
unanimitate. 

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

*
21.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi  desfăşurare  al

concursului de proiecte  de management pentru asigurarea managementului la Muzeul Banatului Montan,
Comisiei de concurs, Comisiei de soluţionare a contestaţiilor şi a Caietului de obiective.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Articolul 1-Se aprobă  Regulamentul de organizare şi
desfăşurare al concursului. 

Articolul 2 – Comisiile sunt formate din: Comisia de concurs formată din Nicolae Radomir 29 de
voturi „pentru”, două voturi „contra”, Zaberca Vasile Mircea 29 de voturi „pentru”, două voturi „contra”,
Roşu Laurenţiu Ovidiu 31 de voturi „pentru” şi nici un vot împotrivă. Ce bine e să nu te cunoască lumea!
Respectiv,  Comisia  pentru soluţionarea contestaţiilor,  Pavel  Poneţchi  30 de voturi  „pentru” şi  1  vot
împotrivă, Mihail Deleanu 30 de voturi „pentru” şi 1 vot împotrivă, Iacob Roman 30 „pentru” şi  1 vot
împotrivă. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Hotărârea se aprobă pentru un mandat de 5 ani pentru viitorul manager, ca de altfel toate celelalte
hotărâri.

Supun la  vot  hotărârea  în  ansamblu.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

*
20.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi  desfăşurare  al

concursului  de  proiecte  de  management  pentru asigurarea managementului  la Muzeului Judeţean de
Etnografie şi  al  Regimentului  de Graniţă  Caransebeş, Comisiei  de  concurs,  Comisiei  de  soluţionare  a
contestaţiilor şi a Caietului de obiective.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Supun la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Articolul  2  –  Se  aprobă  Comisia  de  concurs  formată  din  Petru  Pavel  Poneţchi  cu  30 voturi
„pentru”  şi  1  vot  „împotrivă”,  Carmen Albert  cu  30 de  voturi  „pentru” şi  1  vot  împotrivă  şi  Roşu
Laurenţiu  Ovidiu  30  de  voturi  „pentru”  şi  1  vot  împotrivă,  respectiv  Comisia  de  soluţionare  a
contestaţiilor: Ristache Costinel cu 30 de voturi „pentru” şi 1 vot împotrivă, Zaberca Vasile Mircea cu 31
de voturi „pentru” şi nici un vot împotrivă, Chisăliţă Ada cu 30 de voturi  „pentru” şi 1 vot împotrivă.
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Cu aceeaşi condiţie, 5 ani de contract managerial.

*
17.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi  desfăşurare  al

concursului de proiecte  de management pentru asigurarea managementului la Biblioteca Judeţeană “Paul
Iorgovici”, Comisiei de concurs, Comisiei de soluţionare a contestaţiilor şi a Caietului de obiective.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Supun la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Articolul 2 cu următoarele comisii: Comisia de concurs formată din Costinel Ristache cu 29 de
voturi „pentru” şi două voturi împotrivă, Magas Gheorghe cu 30 de voturi „pentru” şi 1 vot împotrivă,
Carmen Albert cu 31 de voturi „pentru”. Respectiv, Comisia de soluţionare  contestaţiilor formată din
Pavel Poneţchi cu 31 de voturi „pentru” şi nici un vot împotrivă, Deaconu Tudor cu 29 de voturi „pentru”
şi două voturi împotrivă, Liubiţa Raichici cu 31 de voturi „pentru” şi nici un vot împotrivă. Cine este
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Cu aceeaşi precizare, contractul managerial pe 5 ani.

*
18.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi  desfăşurare  al

concursului de proiecte  de management pentru asigurarea managementului la Şcoala Populară de Arte şi
Meserii „Ion Românu” Comisiei de concurs, Comisiei de soluţionare a contestaţiilor şi a Caietului de
obiective.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Supun la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Articolul 2 cu următoarele comisii: Comisia de concurs formată din Gheorghe Magas cu 30 de
voturi „pentru” şi 1 vot împotrivă, Gheorghe Iosifoni cu 27 de voturi „pentru” şi 4 voturi „împotrivă” şi
Maria  Poneţchi  cu  30  de  voturi  „pentru”  şi  1  vot  împotrivă.  Respectiv,  Comisia  de  soluţionare  a
contestaţiilor  formată  din  Radomir  Nicolae  cu 29 voturi  „pentru” şi  două  voturi  împotrivă,  Puichiţă
Titian cu 30 de voturi „pentru” şi 1 vot împotrivă, Liubiţa Raichici cu 30 de voturi „pentru” şi 1 vot
împotrivă. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Cu aceeaşi observaţie,  5 ani contractul managerial.

*
19.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  şi  desfăşurare  al

concursului de proiecte  de management pentru asigurarea managementului la Centrul Judeţean pentru
Conservarea  şi  Promovarea  Culturii  Tradiţionale  Caraş-Severin, Comisiei  de  concurs,  Comisiei  de
soluţionare a contestaţiilor şi a Caietului de obiective.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Supun la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Articolul 2 cu următoarele comisii: Comisia de concurs formată din Gheorghe Iancov cu 30 de
voturi „pentru” şi 1 vot împotrivă, Iacob Roman cu 31 de voturi „pentru”, Ada Chisăliţă 30 de voturi
„pentru” şi 1 vot „împotrivă”. Respectiv, Comisia de soluţionare a contestaţiei formată din Haralambie
Cotarcea cu 30 de voturi „pentru” şi 1 vot împotrivă, Anişoara Meilă cu 30 de voturi „pentru” şi 1 vot
împotrivă şi Doru Dinu Glăvan cu 30 de voturi „pentru” şi 1 vot împotrivă. Cine este „pentru”? Abţineri?
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Cu aceeaşi observaţie,  5 ani contractul de management.
Doamnă  consilier,  domnilor  consilieri,  vă  anunţ  că  următoarea  şedinţă  o  vom  ţine  pe  23

septembrie şi sper să nu intervină nimic neobişnuit. Vom comunica din timp data, dar în principiu va fi
23 septembrie. Vă mulţumesc pentru participare. Domnul Zaberca, are o intervenţie.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Foarte scurtă. Am înţeles să ne prezentăm şi aici când
se acordă titlul de cetăţean de onoare, Preafericitului Părinte. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Da. Rămâne valabilă invitaţia. Luni, 13 septembrie, la
ora 11, 00  aici, începe ceremonia de acordare a titlului de „Cetăţean de Onoare” al judeţului Caraş-
Severin, urmată de ceremonia de acordare a titlului de doctor „Honoris Causa” al Universităţii „Eftimie
Murgu”.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Aici la expunerea de motive, la proiectul de hotărâre
privind aprobarea regulamentului, mă  refer la Centrul Judeţean pentru Conservarea Tradiţiei,  lipseşte
data hotărârii Consiliului de Administraţie, noi am votat şi numărul, cu care s-a aprobat regulamentul.
Priviţi în mapă şi o să vedeţi.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Daţi aceste numere şi dataţi-l. Alte observaţii dacă
mai sunt? Dacă nu mai sunt, atunci ne vedem fie pe 13, fie pe 23 la şedinţă. 

Vă mulţumesc pentru participare. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

         P R E Ş E D I N T E,                                           SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                                                 Ion Imbrescu

Red/Dact/FP/ 1 ex.
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